



UNIT TENTERA
JABATAN KERJA RAYA SELANGOR

KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan dan Pusat Khidmat Kontraktor/Kementerian Kewangan dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut :-

Bil.	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Syarikat	Taraf/Jenis Syarikat/ Syarat Pendaftaran/ Lawatan Tapak	Tarikh & Tempat Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, tarikh & Waktu Tawaran Di Tutup
1	KERJA-KERJA SENGGARAAN ELEKTRIK DI RUMAH KELUARGA ANGKATAN TENTERA (RKAT) KUARTERS MSSSB, KEM SG. BULOH, SUNGAI BULOH, SELANGOR DARUL EHSAN. NO. SEBUTHARGA : JKR.UTS.SH/SG.B/E-07/2019	BUMIPUTERA	Berdaftar dengan CIDB dan PKK mempunyai PKK, SPKK dan ST yang sah Gred: G1 / G2 / G3 Kategori: ME Pengkhususan: E04,& E11, Suruhanjaya Tenaga PW4	Pejabat Unit Tentera JKR Negeri Selangor, Cawangan Senggara Fasiliti Bangunan Seksyen 17, 40200 Shah Alam Selangor. 18 SEPT. 2019 Hingga 25 SEPT. 2019	PERCUMA	Unit Tentera JKR Negeri Selangor, Cawangan Senggara Fasiliti Bangunan Seksyen 17, 40200 Shah Alam Selangor. 25 SEPT. 2019 12.00 tengah hari

i) Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender boleh diperotehi di pejabat-pejabat berkenaan semasa waktu pejabat.


ii) Dokumen Tawaran akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL ATAU KAD PERAKUAN PERMOHONAN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN dan SIJIL PENDAFTARAN ASAL PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR/KEMENTERIAN KEWANGAN dan Sijil Asal Pengiktirafan Taraf Bumiputera jika berkenaan. SALINAN Sijil Pendaftaran PKK/Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera boleh diterima jika disahkan oleh Pengarah Pusat Khidmat Kontraktor.

* Jenis Syarikat , T1 - Syarikat 100% milik tempatan.

S.k : 1) Bahagian Korporat

2) Bahagian Kontrak & Ukur Bahan

3) Cawangan Kejuruteraan Elektrik Seksyen 17


10/9/19
MASTURA BINTI OMAR
Ketua Unit Tentera
JKR Negeri Selangor